
 היי לכולם,

 ועדיין 50מי היה מאמין, התוכנית לפסיכותרפיה כבר בת 

 צעירה ושוקקת חיים.

 שנה , מקום 12נפלה בחלקי הזכות הגדולה לעבוד בתכנית 

 שלא היה בו רגע דל.

 להכיר אנשים משכמם ומעלה החל מהמורים ועד לאחרון

 התלמידים.

וניפתח כמי שלא הגיעה מהתחום, עולם חדש ומיוחד ניגלה 

 בפני.

 מושגים כמו, ועדת הוראה, ועדת קבלה ועוד ועדות למיניהן.

 ללמוד על כל הפסיכואנליטיקאים למיניהם,

לעבוד עם ראשי התוכנית, החל מד"ר מישל גרנק, אשר הוא 

 וסוניה ז"ל קיבלו אותי לעבודה.

 תה חוויהילעבוד עם ד"ר שלמה מנדלוביץ וד"ר בעז שלגי הי

 כשלעצמה.

מירב רוט המדהימה, שלצערי לא זכיתי לעבוד  וכעת ד"ר

 שולטת  ביד רמה. אך כן זכיתי לעבוד,איתה כראשת התכנית 

איתה כמקימת התכנית של מלאני קלין וכחברה בוועדת 

 ההוראה.

 התכנית לפסיכותרפיה הייתה עבורי בית שני וכך תיזכר. 

 בהצלחה לכולם בהמשך הדרך.


